
  

 

 

 

Z á p i s 

z 2. zasedání zastupitelstva města v Brušperku  

konaného dne 14. listopadu 2022 

 

1) Zahájení     
     2. zasedání zastupitelstva města Brušperka zahájila starostka Ing. Lucie Krátká v 16.00 hodin 

v sále Národního domu. Přivítala přítomné členy zastupitelstva a konstatovala, že zasedání bylo 

řádně svoláno 7. listopadu 2022.  

     Členové zastupitelstva města byli uvědoměni písemně pozvánkami. Občané byli seznámeni 

s konáním zasedání prostřednictvím plakátů vyvěšených na úřední desce MěÚ, informačních 

tabulích města a taktéž byla tato informace zveřejněna na webových stránkách města. 

Konstatovala, že je přítomno 13 členů a je schopno se usnášet. Omluven je: Ing. Petr Měkýš. 

Ing. Jan Lanča se dostaví v průběhu zasedání. 

     Starostka oznámila, že zapisovatelkou dnešního zasedání byla určena 

paní Petra Kopčáková, DiS., vedoucím protokolu Ing. Petr Urbanec. 

 

     Starostka oslovila paní Yvettu Daňkovou a Bc. Ivo Dlouhého, ověřovatelé 1. ustavujícího 

zasedání ZM, aby se jeden z nich vyjádřil, zda sepsaný zápis odpovídal průběhu jednání a zda 

byly vzneseny námitky k tomuto zápisu. 

Paní Yvetta Daňková i Bc. Ivo Dlouhý sdělili, že zápis byl sepsán tak, jak bylo jednáno, a nebyly 

doručeny žádné připomínky. 

Usnesení: 

Hlasování: 13-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/BERE NA VĚDOMÍ, bod 30 

Zprávu ověřovatelů zápisu paní Yvetty Daňkové a Bc. Ivo Dlouhého o ověření zápisu 

1. ustavujícího zasedání zastupitelstva města, konaného 24. října 2022. 

 

     Dále starostka uvedla, že rada města doporučila ověřovatele zápisu dnešního jednání 

Bc. Magdu Frištenskou a MDDr. Tadeáše Glivického. Zastupitelé souhlasili s návrhem, 

a protože nebyly připomínky a jiné návrhy, nechala o předloženém návrhu hlasovat. 

Usnesení: 

Hlasování: 13-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/URČUJE, bod 18 

Ověřovatelé zápisu 2. zasedání zastupitelstva města Bc. Magdu Frištenskou  

a MDDr. Tadeáše Glivického. 

 

Starostka seznámila přítomné zastupitele města s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné členy zastupitelstva, aby podali své připomínky či návrhy na doplnění programu. 

 

Návrh programu: 

1. Zahájení  

2. Připomínky a podněty občanů 

3. Rozpočtové opatření RO č. 8-Z/2022 

4. Zásady pro poskytování pracovního volna s náhradou mzdy a náhrady ušlého výdělku 

členům ZM Brušperk, kteří nejsou pro výkon své funkce dlouhodobě uvolněni 



  

 

 

 

5. Stanovení měsíčních odměn neuvolněným členům ZM 

6. Příspěvky uvolněnému členu zastupitelstva města ze sociálního fondu a z rozpočtu města 

7. Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 

8. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva města 

9. Závěr 

 

     Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny připomínky či doplnění navrženého programu 

zasedání, nechala starostka o návrhu programu 2. zasedání zastupitelstva města hlasovat. 

Usnesení: 

Hlasování: 13-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/SCHVALUJE, bod 19 

Program 2. zasedání zastupitelstva města konaného dne 14. 11. 2022. 

 

     Starosta uvedl, že 3. zasedání zastupitelstva města bude svoláno na 14. 12. 2022.  

 

 

2) Připomínky a podněty občanů 
 

    Starostka vyzval občany k diskusi. 

    

     Do diskuse vstoupili: 

**************  – vzpomněla fungování neformální dopravní skupiny města v minulém 

volebním období. Přestože skupina měla neoficiální podobu, přispěla řadou podnětů. Na její 

poslední schůzce zaznělo, že by bylo žádoucí změnit neformální skupinu na oficiální komisi. 

Zajímala se o pohled současného zastupitelstva města na tuto záležitost. 

Starostka – sdělila, že požadovaný návrh byl již mezi radními zmíněn s tím, že na příští schůzi 

rady města budou projednávány komise rady města a v diskuzi bude i potenciální vznik dopravní 

komise. Výsledek bude formou Zápisu a usnesení uveřejněn na webových stránkách města.  

************** – vyslovila poděkování nepřítomnému Ing. Petru Měkýšovi, starostovi města 

ve volebním období 2018 – 2022 za jeho práci. Poděkovala také všem voličům, kteří ho svým 

hlasem v komunálních volbách podpořili a stal se tak vítězem voleb. Poděkovala také jeho 

koaličním partnerům za otevřenost, schopnost uvažovat o jiném názoru a nepovažovat svůj 

za neotřesitelný. Odklon od totalitního a technokratického uvažování přinesl do značné míry 

změnu atmosféry ve městě. Bohužel se nepodařilo odbourat zdejší nepotismus. Dále hovořila 

o úskalích demokracie. Svá slova shrnula, že posedlost mocí má se službou veřejností málo 

společného.  

Otevřela téma Cvekova mostu, jehož oprava byla navržena v r. 2009. Mnozí z tehdejšího vedení 

města jsou přítomni i dnes. V této souvislosti se táže, ač byla kolaudace mostu v dubnu 

provedena za přítomnosti stavbyvedoucího, technického dozoru a tajemníka MěÚ, zda město 

využije možnost podat v garanční době návrh na úpravy zhotoviteli.   

Vyslovila připomínku k Základní škole V. Martínka. Přístavbou k ZŠ se navýšila kapacita školy 

na 650 žáků, přičemž z 30 % se jedná o dojíždějící děti z jiných obcí. V čem město shledává 

výhodu navýšeného počtu žáků? 

Starostka – vrátila se ke slovům o demokracii, kdy by v prvé řadě měly být demokraticky 

respektovány výsledky demokratických voleb. 

K Cvekovu mostu sdělila, že v následujících letech nemá vedení města v úmyslu do stavby 

zasahovat, pokud to nebude z technických anebo z bezpečnostních důvodů nezbytné.  

K ZŠ V. Martínka Brušperk uvedla, že nejvhodnějším respondentem byl ředitel školy, který však 

byl z dnešního jednání zastupitelstva města omluven. Odpověď bude dodána později. 



  

 

 

 

*************  – podotkla, že zřizovatelem je město Brušperk. 

Starostka – sdělila, že minulé vedení města pavilon otvíralo a předminulé vedení města taktéž. 

Nové složení vedení města funguje měsíc, žádá tedy o strpení, s tím, že požadované informace 

budou dodány. 

*************  – požádala o sdělení informací veřejnou formou - na zastupitelstvu města. 

Starostka – přislíbila sdělit informace požadovanou formou. 

 

    Protože nebyly vzneseny žádné další připomínky ani podněty občanů, starostka tento bod 

ukončila. 

 

 

3) Rozpočtové opatření RO č. 8-Z/2022 
 

     Starostka uvedla předlohu. 

     Předkládané rozpočtové opatření se v příjmech skládá z dotací, které město obdrželo na účty 

města. Ve výdajové části zmínila navýšení § 3612 - Bytové hospodářství o 400 tis. Kč 

v souvislosti s vícepracemi bytového domu čp. 270. Dále § 6399 - Ostatní finanční operace 

o 255 tis. Kč z důvodu potřeby úhrad DPH za 3. kvartál r. 2022. Ostatní změny rozpočtu jsou 

vyvolány jeho příjmovou části.   

 

     Starostka otevřela k tomuto bodu diskusi. 

 

     Do diskuse vstoupili: 

Ing. Slovák, Ph. D. – požadoval při příštím předložení návrhu rozpočtového opatření širší 

komentář stěžejních změn v rozpočtu. 

Starostka – přislíbila při příštích předkládaných rozpočtových opatřeních nápravu. 

 

     Protože nebyly vzneseny žádné další připomínky ani podněty, starostka tento bod ukončila 

a nechala hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 

Usnesení: 

Hlasování: 13-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM – 2/SCHVALUJE, bod 20 

Rozpočtové opatření RO č. 8 – Z/2022 ve výši 2 799,980 tis. Kč dle přílohy takto: 

Příjmy a financování celkem          135 298,153 tis. Kč   

Financování                                39 034,545 tis. Kč 

Běžné a kapitálové příjmy                           96 263,608 tis. Kč  
 

Výdaje a rezerva výdajové části rozpočtu celkem       135 298,153 tis. Kč 

Běžné a kapitálové výdaje                  126 068,027 tis. Kč 

Rezerva na obnovu vodovodů a kanalizací                  296,520 tis. Kč  

Rezerva běžných výdajů                  500,000 tis. Kč 

Rezerva kapitálových výdajů                       8 243,606 tis. Kč 

Participativní rozpočet                 190,000 tis. Kč 

 

 

 

 

 

 



  

 

 

 

4) Zásady pro poskytování pracovního volna s náhradou mzdy a náhrady ušlého výdělku 

členům zastupitelstva města Brušperk, kteří nejsou pro výkon své funkce dlouhodobě 

uvolněni 
 

     Starostka uvedla předlohu.  

     Jedná se o „Zásady“, které se shodují se Zásadami předchozího volebního období. 

 

     Starostka otevřela k tomuto bodu diskusi. 

 

     Do diskuse vstoupili: 

 

     Protože nebyly vzneseny žádné dotazy, námitky ani připomínky, nechala starostka hlasovat 

o předloženém návrhu usnesení. 

 

15.15 hod. – na zasedání zastupitelstva města se dostavil Ing. Jan Lanča. 

Počet přítomných členů zastupitelstva města 14.  

 

Usnesení: 

Hlasování: 13–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 1-nehlasoval (Ing. Jan Lanča) 

ZM-2/SCHVALUJE, bod 21 

Platnost „Zásad pro poskytování pracovního volna s náhradou mzdy a náhradou ušlého 

výdělku členům zastupitelstva města Brušperka, kteří nejsou pro výkon své funkce dlouhodobě 

uvolněni“ pro volební období 2022 – 2026. 

 

 

5) Stanovení měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva města Brušperka 
 

     Starostka uvedla předlohu. 

     Sdělila, že měsíční odměny se řídí Nařízením vlády ČR. Rada města navrhuje určit maximální 

výši odměn pro členy zastupitelstva města, rady města, předsedy a členy výborů a komisí. Pro 

místostarosty města, kteří jsou poprvé v historii města neuvolněni, je navrhováno zkrátit jejich 

odměnu tak, aby finanční dopad byl pro město totožný se stavem jednoho uvolněného 

místostarosty.   

     Starostka navrhuje změnu oproti předkládanému usnesení, a to v termínu přiznání měsíční 

odměny neuvolněnému členu zastupitelstva města, a to z 1. 12. 2022 na 15. 11. 2022. Dodala, 

že doposud místostarostové pracují bezplatně.  

 

     Starostka otevřel k tomuto bodu diskusi. 

 

     Protože nebyly vzneseny žádné dotazy, připomínky ani podněty, nechala starostka hlasovat 

o předloženém návrhu usnesení. 

Usnesení: 

Hlasování: 14–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

 

 

 

 



  

 

 

 

 

ZM-2/STANOVÍ, bod 28 

1. Měsíční odměnu neuvolněným členům zastupitelstva města od 15. 11. 2022 ve výši: 

a) členům zastupitelstva města                1 989,00 Kč 

b) členům rady města      7 954,00 Kč 

c) místostarostům města               34 750,00 Kč 

d) předsedům výborů zastupitelstva města               3 978,00 Kč  

e) předsedům komisí rady města                           3 978,00 Kč 

f) členům výborů zastupitelstva města    3 314,00 Kč 

g) členům komisí rady města     3 314,00 Kč 
 

2. Měsíční odměnu v případě souběhu několika funkcí poskytovat neuvolněnému členu 

zastupitelstva města jako souhrn odměn za jednotlivé funkce.  

 

 

 6) Příspěvky uvolněnému členu zastupitelstva města ze sociálního fondu a z rozpočtu města 
 

     Starosta uvedl předlohu. 

     Uvedla, že návrh se týká pouze starosty a nikoliv místostarostů, a to proto, že pro tuto funkci 

nejsou uvolněni. 

 

     Starostka otevřela diskusi. 

 

     Protože žádné dotazy, připomínky ani podněty nebyly vzneseny, nechala starostka hlasovat 

o předloženém návrhu usnesení. 

Usnesení: 

Hlasování: 14-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/ROZHODUJE, bod 28 

O poskytnutí příspěvku uvolněné člence zastupitelstva města ze sociálního fondu města 
Brušperka dle ustanovení § 80 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění p. p. 
a v souladu se zásadami pro tvorbu a čerpání finančních prostředků sociálního fondu, 
s platností od 1. 12. 2022 takto: 

 na stravování ve výši 30 Kč /odpracovaná směna/den (daňově zvýhodněné stravování) 
 na rekreaci, podporu zdravotních kulturních a sportovních aktivit ve výši 5 000 Kč/rok 
 na penzijní připojištění se státním příspěvkem ve výši maximálně 21 000 Kč/rok 
 na odměnu (věcný dar) při významném životním výročí ve výši maximálně 2 000 Kč 

 

Usnesení: 

Hlasování: 14-pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/ROZHODUJE, bod 29 

O poskytnutí příspěvku uvolněné člence zastupitelstva města z rozpočtu města Brušperka 
dle ustanovení § 80 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění p. p. a v souladu 
s vnitřním předpisem zaměstnavatele č. 1/2021 včetně dodatků, s platností od 1. 12. 2022 takto: 

 na stravování ve výši 45 Kč/odpracovaná směna/den (daňově zvýhodněné stravování) 

 

 



  

 

 

 

7) Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 
 

     Starostka uvedla, že stranám, kteří nemají své členy zastoupeny v radě města, bylo dána 

možnost navrhnout své kandidáty na pozice předsedy a člena Kontrolního výboru a člena 

Finančního výboru.  

     Členové zastupitelstva města se budou věnovat volbě předsedů a členů Kontrolního výboru, 

a Finančního výboru. Předsedové musí být členové zastupitelstva města na rozdíl od členů 

výborů. Výbory budou tříčlenné. 

     Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na předsedu Kontrolního 

výboru. 

 

Ing. arch. Antonín Kobližka – navrhl Bc. Magdu Frištenskou. 

Bc. Magda Frištenská - souhlasila. 

 

     Starostka nechala hlasovat o návrhu na pozici předsedy Kontrolního výboru. 

Usnesení: 

Hlasování: 14 –pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/VOLÍ, bod 22 

Bc. Magdu Frištenskou předsedkyní Kontrolního výboru zastupitelstva města. 

 

Starostka pogratulovala Bc. Magdě Frištenské ke zvolení do funkce předsedkyně KV. 

 

     Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na člena Kontrolního výboru. 

 

Ing. arch. Kobližka – navrhl Mgr. Petra Juřáka. 

Mgr. Petr Juřák telefonicky souhlasil. Souhlasné prohlášení s kandidaturou KV bude dodáno. 

 

     Starostka nechala hlasovat o návrhu na pozici člena KV. 

Usnesení: 

Hlasování: 14–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/VOLÍ, bod 23 

Mgr. et Mgr. Petra Juřáka členem Kontrolního výboru zastupitelstva města. 

 

     Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na dalšího člena Kontrolního 

výboru. 

 

Starostka – navrhla Ing. Pavla Rokose na pozici člena Kontrolního výboru. 

Souhlasné prohlášení bylo Ing. Rokosem písemně zasláno a je součástí materiálů. 

 

     Starostka nechala hlasovat o návrhu na pozici člena KV. 

Hlasování: 14–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/VOLÍ, bod 24 

Ing. Pavla Rokose členem Kontrolního výboru zastupitelstva města. 



  

 

 

 

 

     Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na předsedu Finančního 

výboru. 

 

Místostarosta (Mgr. Tomáš Kocourek) – navrhl Ing. Svatopluka Slováka, Ph. D. 

Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D. - souhlasil. 

Usnesení: 

Hlasování: 14 –pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/VOLÍ, bod 25 

Ing. Svatopluka Slováka, Ph. D. předsedou Finančního výboru zastupitelstva města. 

 

Starostka pogratulovala Ing. Svatopluku Slovákovi ke zvolení do funkce předsedy FV. 

 

 

Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na člena Finančního výboru. 

 

Ing. arch. Kobližka – navrhl Ing. Lukáše Wežranowského. 

Ing. Lukáš Wežranowski telefonicky souhlasil. Souhlasné prohlášení s kandidaturou FV bude 

dodáno. 

 

     Starostka nechala hlasovat o návrhu na pozici člena FV. 

Usnesení: 

Hlasování: 13–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, Mgr. Tomáš 

Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D., 

Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 1-proti (Petr Hajnoš) 

ZM-2/VOLÍ, bod 26 

Ing. Lukáše Wežranowského členem Finančního výboru zastupitelstva města. 

 

     Starostka vyzvala členy zastupitelstva města, aby podali návrhy na dalšího člena Finančního 

výboru. 

 

Ing. Svatopluk Slovák, Ph. D. – navrhl paní Yvettu Daňkovou. 

Paní Yvetta Daňková – souhlasila. 

 

     Starostka nechala hlasovat o návrhu na pozici člena FV. 

Usnesení: 

Hlasování: 14–pro (Yvetta Daňková, Bc. Ivo Dlouhý, Bc. Magda Frištenská, 

MDDr. Tadeáš Glivický, Petr Hajnoš, Lenka Karasová, Ing. arch. Antonín Kobližka, 

Mgr. Tomáš Kocourek, Jiří Kozák, Ing. Lucie Krátká, Ing. Jan Lanča, Ing. Svatopluk Slovák, 

Ph. D., Ing. Tomáš Vojtek, PaedDr. Miloš Vontroba) 

ZM-2/VOLÍ, bod 27 

Paní Yvettu Daňkovou členkou Finančního výboru zastupitelstva města. 

 

     Starostka pogratulovala zvoleným členům  FV a KV a popřála hodně úspěchů v jejich 

činnosti. 

 

 

 



  

 

 

 

8) Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva města 
 

Na závěr probíhala diskuse zastupitelů. 

     Do diskuse vstoupili: 

Místostarosta (Mgr. Kocourek) – informoval zastupitele o přechodu na nový elektronický model 

sdílení podkladů zastupitelstva města, a to od roku 2023. Současná forma tištěných materiálů 

nahradí portál zastupitele města v rámci webových stránek Brušperka. V případě, že bude 

zastupitel požadovat fyzické materiály, poskytnou se mu. Nová forma ulehčí nejenom 

administrativu, ale také pomůže ušetřit finance vynaložené za nákup papíru. 

Ing. Vojtek – vyjádřil pochybnost nad touto změnou. Zajímal se, jak by systém fungoval 

vzhledem k tomu, že zastupitelé nebyli vybaveni notebooky. 

p. Kozák – domnívá se, že toto technicky není možné. Ne každý zastupitel je zdatný 

v informačních technologiích. Je uvažováno o výbavě zastupitelů notebooky včetně softwaru? 

Místostarosta (Mgr. Kocourek) – jedná se o to, že z portálu zastupitele lze vše stáhnout. 

Starostka – připomněla, že možnost tištěných materiálů zůstane v případě zájmu dotyčného 

zachována. Prioritou bude elektronická podoba s výjimkou pro ty, kteří budou preferovat tištěnou 

formu. 

Ing. Lanča – zajímal se, zda budou materiály ukládány do stejného uložiště na webu města, jak 

tomu bylo v minulém volebním období, kde byly zastupitelům zasílány přehledy usnesení z RM 

a ZM pod přihlašovacími údaji. 

Místostarosta (Mgr. Kocourek) – systém bude fungovat stejnou formou. Přístupy budou 

připraveny a následně je obdrží všichni zastupitelé. 

MDDr. Glivický – zastával se elektronické formy. Poukázal na možnost dostat se k materiálům 

kdykoliv a kdekoliv beztoho, aniž by člověk sebou musel nosit těžké spisy. Chápe, že ne každý je 

zastáncem navrhované podoby. 

 

     Vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu 2. zasedání zastupitelstva 

města, starostka ukončila zasedání v 16.30 hod. 

 

Přílohy:   

- Hlasový záznam průběhu 2. zasedání zastupitelstva města 

- 2 x Souhlasná prohlášení s kandidaturou KV 

- 1 x Souhlasné prohlášení s kandidaturou FV 

  

 

9) Závěr 
     Starostka poděkoval zastupitelům města za účast a vstřícné jednání.  

 

Ověřovatelé zápisu:  Bc. Magda Frištenská   

 

MDDr. Tadeáš Glivický  

 

 

     

Ing. Lucie Krátká 

    starostka    

 

Zapsala: Petra Kopčáková, DiS. 

 

Pozn.: S ohledem na ochranu osobních údajů a v souladu se zákonem na ochranu osobních 

údajů, byl text zveřejňovaného Zápisu upraven. 


